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Skrivelse angående uppdaganden inom Skärholmens socialtjänst 

Den 17 april 2025 publicerade Ekot på Sveriges radio information om ett PM lokalpolisen i 
Skärholmen upprättat. Stadsdelsförvaltningen planerade att ta hem SiS- sat HVB-placerade 
ungdomar trots att dessa har kopplingar till kriminella nätverk. Anledningen var att 
budgeten inte räckte till för placeringarna.  

En för tidigt avbruten placeringar kan ha förödande effekter för ungdomen, närstående och 
samhället som helhet. Att en budget inte räcker till är inte ett giltigt skäl till att avbryta en så 
pass viktig insats.  

Farsta stadsdel har under en lång tid gått med underskott inom barn och unga på grund av 
placeringar. Vi är en stadsdel med delvis liknande problematik som Skärholmen har. 

Med anledning av detta vill vi ställa frågorna: 

-Har eller kommer placeringar att avbrytas på grund av bristande resurser? 

-Om nej, hur kommer detta försäkras? 

 

 

 


